
https://www.trumpf.com/sk_SK/redakcia/pribehy/intech-tlacova-konferencia-chceme-byt-poprednym-poskytovatelom-rieseni-umelej-inteligencie-v-nasom-odvetvi/

TRUMPF bude naďalej posilňovať svoje postavenie v oblasti umelej inteligencie. No aké príležitosti ponúka tento prístup na

zvýšenie efektivity výroby? Ako je na tom Nemecko v porovnaní s medzinárodnou konkurenciou? A ako by mali pristupovať

firmy k téme umelej inteligencie? O tom diskutujú Stephan Mayer, CEO Werkzeugmaschinen TRUMPF, Hagen Zimer, CEO

Lasertechnik TRUMPF a Sepp Hochreiter, profesor bioinformatiky na Univerzite Johannesa Keplera v Linzi (JKU) a priekopník

v oblasti umelej inteligencie, na oficiálnej tlačovej konferencii firmy TRUMPF počas domáceho veľtrhu INTECH.

<p><a href="https://youtu.be/R1GMVuMkhXY">Tade sa dostanete k celej tlačovej

konferencii.</a></p>
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